
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 21
Radíkov

Č. 10 / 2024 07. 10. 2024 / 19:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Ing. Bednář Jan, Langerová Klára, Ing. Ambrož Jan, Mgr. Morbitzer Aleš, Kováčik Jaroslav,
Ing. arch. Obenaus Milan, Prášilová Františka, Ing. Kaděrka Oto

Z celkového počtu 8 členů se zúčastnilo 8, komise na svém jednání byla usnášeníschopná.

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Program jednání
1. Kontrola úkolů2. Informace předsedy3. Diskuse

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Úprava dopravy od křižovatky ulic Malinovského - Lošovská směrem do obce - Předáno
Přehrada - úprava náletové zeleně na pravém břehu v zadní části přehrady - Předáno
Poškození vozovky na křižovatce ulic Malinovského a U Skalky - Před uzavřením

Starší požadavky

Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Zpomalovací prvek a pěší zóna - Před uzavřením
Zápis č. 5/2024 ze dne 06. 05. 2024: Povolení záznamu kamery na ulici Malinovského - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Poškozené dřevěné zábradlí u točny autobusu - Před uzavřením
Zápis č. 6/2024 ze dne 03. 06. 2024: Kanalizační koše - Před uzavřením

5 Projednávané záležitosti
1. Kontrola úkolů2. Informace předsedy- čerpání financí - byly zaslány požadavky na vystavení objednávek
podle schváleného plánu
- proběhla celoplošná deratizace
- objednána oprava propadů vozovky kolem poklopů splaškové kanalizace
- do požadaků na opravy komunikací na rok 2025 bude zařazena ulice Zedníkova
- v prodejně je pro občany objednávkový list na kominické práce

5.1 Oprav komunikací - vetší akce 2025
Budeme opět nárokovat opravu horní částu ulice Zedníkova.

5.2 Oprava zábradlí u dolní zastávky autobusu
Vzhledem k neznámému řešení ze strany Policie ČR a následně avizovanému pojistnému řešení opravíme
zabradlí z prostředků KMČ.

5.3 Zpravodaj č.4



Uzávěrka dne 8. prosince 2024.

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Přemístění a doplnění košů na psí exkrementy

Požadujeme po TSMO přemístění koše od schodů před prodejnou HRUŠKA  ke kontejnerům vedle prodejny.
Důvodem je, zejména v letním období, zápach, který se šíří kolem vchodu pro prodejny.
Další koš prosíme umístit k zadní části levého břehu přehrady na ulici Přehradní.

2 Molo na přehradu

V letošním plánu z prostředků estetizace jsme měli umístění mola na přehradě. V současné době při "vystavení
objednávky" jsme byli postaveni před sdělení, že oddělení městkých částí toto nemůže mít v majetku. Prosíme
tedy odbor majetkoprávní, jako příslušný odbor, o převzetí této položky. Ze strany KMČ jsou všechny podklady
připraveny. Pokud nedojde z časových důvodů k realizaci v letošním roce - budeme toto nárokovat v roce
následujícím.

8 Obecné informace

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 10 / 2024

Datum schválení zápisu: 17. 10. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Ing. Bednář Jan

Zapsal/a:
Ing. Bednář Jan

Ověřil/a:
Mgr. Morbitzer Aleš


